

我們強烈建議那些將雙語社區教會作為他們屬靈的家的兄弟姐妹參加這些課程(特別是如果他們想在BCC服事)。如果來自其他教會的兄弟姐妹想參加這些課程，他們需要在報名或參加任何課程之前獲得BCC牧師們的許可(Alpha課程除外，Alpha課程是向外開放給所有想要更了解基督教的人)。

Brothers and sisters who consider BCC their home church are strongly encouraged to take these classes (especially if they want to serve at BCC). If brothers and sisters from other churches would like to take these classes, they need to have permission from a BCC Pastor prior to registering or attending any class. Alpha Course is the exception to this rule - this class is open to anyone from anywhere who wants to know more about Christianity.

2019年8月15日更新
updated

課程說明

BCC Class Description

LEVEL 1 動力 MOMENTUM

認識雙語教會 * Discovering BCC *

雙語社區教會的歷史，異象，文化及核心信仰。
BCC history, vision, culture, and core beliefs.

粵文

開始日期 start :
2019年6月16日
2019年10月20日

標竿人生40天 40 Days of Purpose

這堂課將回答人生中最常被問的問題:我為何會
在世上?

粵文

開始日期 start :
2019年6月30日

This class will answer life's most important question:
“What on earth am I here for?”

啟發課程 Alpha

這堂課會很自由開放的探索生活及信仰根基。
若您對教會及信仰有興趣，啟發課程很適合您。
This class explores life and the basics of the Christian
faith in a friendly, open, and informal environment.
Alpha is for anyone who is curious - people who are
checking out church, new to the faith, or coming
back after some time away.

中文
English

開始日期 start :
進行中 In progress

課程說明

BCC Class Description

LEVEL 1 動力 MOMENTUM

-續上頁-
-continued-

健全之路 * Path to Wholeness *

本課目的是要讓神醫治您的心，讓您經歷到耶穌應許的豐盛生活。是時候讓神釋放您得自由。
The purpose of this course is to let God heal your heart so that you can experience the abundant life that Jesus promised. It is time to let God set you free from bondage.

中文
English

開始日期 start :
持續開課 Ongoing

課程說明

BCC Class Description

LEVEL 2 成熟 MATURITY

如何傳福音 * How to Share the Gospel *

學習如何有效率的傳遞好消息。讓神使用您把真理及愛傳給其他人。
Learn how to share the Good News effectively. Let God use you to bring God's truth and love to others.

中文
English

開始日期 start :
2019年6月30日

如何讀經 * How to Study the Bible *

本堂課的目的是進到聖經的世界。我們將學習一些技巧更仔細的讀神的話語，有智慧的詮釋及應用在我們每天的生活當中。
Our goal for this class is to journey into the world of the Bible. To do this we will learn tools for reading God's Word carefully, interpreting it wisely, and applying truths in our everyday life.

中文
English

開始日期 start :
2019年10月23日

課程說明

BCC Class Description

LEVEL 2 成熟 MATURITY

-續上頁-
-continued-

經歷神 * Encountering God *

學習聆聽神應用聖經故事及想像力與神相遇，用這個過程釋放負面情緒/想法給耶穌進而經歷祂的信實與愛。
Learn to listen to God, and apply Bible stories and imagination to encounter Jesus. Through this process, one will release negative thoughts/feelings to Jesus in order to experience His truth and love.

中文
English

開始日期 start :
持續開課 Ongoing

舊約100步 * Old Testament 100 Steps *

從創世紀到瑪拉基書-舊約的所有書卷在歷史的時間軸裡，都有很重要的關聯性。這課程將透過一百個步驟，來幫助了解舊約中以色列人的歷史、命運與神在他們身上的旨意。
From Genesis to Malachi - all the volumes in the OT have very important connections in the historical timeline. This course will help us understand Israelite history, destiny, and God's will for them in the OT using 100 terms and gestures.

中文
English

開始日期 start :
2019年8月

新約100步 * New Testament 100 Steps *

根據新約的歷史時間軸線，我們將透過一百個步驟，來深入了解耶穌的位格、傳道與門訓，保羅的傳道之旅與眾使徒的書信當中的真理。
Using 100 terms and gestures, following the historical timeline we will learn about Jesus's godly identity, preaching and discipleship; Paul's missionary trips; and the truth revealed in the letters of all disciples.

中文
English

開始日期 start :
2019 12月

課程說明

BCC Class Description

LEVEL 2 成熟 MATURITY

基督徒傳記 Christian Biography

向屬靈偉人學習。

Learn from the heroes of the Christian faith.

中文

-續上頁-
-continued-

開始日期 start :
2019年9月1日

婚姻 Marriage

本堂課將教導符合聖經真理的婚姻同時分享一些健康婚姻中的溝通技巧。

This class will present a Biblical understanding of marriage. Also learn relational and communication skills that are essential for a healthy marriage.

中文
English

開始日期 start :
2020年3月

親子 Parenting

探索聖經中親子教育的策略以學習如何教育孩子。
Discover Biblical strategies for parenting. Learn practical skills for rearing children.

中文
English

開始日期 start :
to be announced
待通知

管家A: 個人財務 Stewardship A: Personal Finance

成為上帝的好管家, 管理祂賜給我們的資源。

Being faithful with the resources that God has given us.

中文

開始日期 start :
2019年6月16日

管家B: 生命教練 Stewardship B: SHAPE

幫助信徒了解上帝對他們生命的目的, 並活出他們的命定。

Help believers understand God's purpose for their lives, and live out their God given destiny.

中文
English

開始日期 start :
進行中 In progress

課程說明

BCC Class Description

LEVEL 3 事奉 MINISTRY

領導力培訓 * Leadership Training *

學習用聖經原則來領導, 練習健康及有效率的領導方式。

Learn Biblical principles of leadership. Practice healthy and effective methods of leadership.

中文
English

開始日期 start :
2019年

護教學 * Apologetics *

如何回答人對信仰所提出的問題。

How to answer the questions people ask about Christianity.

中文
English

開始日期 start :
2019年 秋季

關鍵神學議題 * Critical Theological Issues *

本堂課會檢視目前分化教會的神學立場。了解這些神學立場以做出適當的決定。

This class will examine theological positions that still divide the church today. Understand the underlying assumptions of these theological viewpoints in order to make an informed decision about them.

中文

開始日期 start :
2019年6月16日

實用服事技能 * Practical Ministry Skills *

(兒主/青少/小組/敬拜 Children/Youth/Small Group/Worship)

訓練目前已在或即將在此領域服事的人。

Classes to help train people serving in or interested in these ministries.

中文
English

開始日期 start :
兒主 Children- 2019年8月25日
青少 Youth-依需求(as needed)
小組 S.G.- 2019年9月
敬拜 Worship-依需求(as needed)

經歷神(帶領) Encountering God Facilitation

幫助人聆聽上帝的聲音, 並通過遇見上帝得著醫治。

Help others to hear the voice of God and find healing through encountering God's truth.

中文

開始日期 start :
2019年10月

課程說明

BCC Class Description

LEVEL 4 宣教 MISSIONS

宣教視野 * Perspectives (on Missions)*

介紹符合聖經的宣教，宣教史及跨文化宣教議題及策略。

Introduction to the Biblical basis for missions, history of missions, cross-cultural issues, and missions strategy.

中文

開始日期 start :
進行中 In progress

教會歷史 * Church History *

認識過去2000年的基督教歷史。

Understanding the story of Christianity in the past 2000 years.

中文

開始日期 start :
2019年10月13日

系統神學 * Systematic Theology *

了解基督教不同時代和教派的思想。

Understanding the Christian schools of thought in different eras and denominations.

中文

開始日期 start :
2019年9月8日

釋經學 * Hermeneutics *

本堂課會教導詮釋及解釋聖經的原則。

This class will explain the principles of interpreting and understanding the Bible.

中文

開始日期 start :
2020年

舊約書卷 * Old Testament Books *

更深入的探討舊約書卷。

A more detailed study of individual books in the Old Testament.

English

開始日期 start :
2019年10月

新約書卷 * New Testament Books *

更深入的探討新約書卷。

A more detailed study of individual books in the New Testament.

中文
English

開始日期 start :
2020年3月

課程說明

BCC Class Description

LEVEL 4 宣教 MISSIONS

-續上頁-
-continued-

講道法 Preaching

學習傳講聖經的技巧以及如何公開教導聖經。

Learn the principles and skills of preaching from the Bible. Also, learn the skills of teaching the Bible and public speaking for God.

中文
English

開始日期 start :
2020年

處境化 Contextualization

在不同的文化背景下解釋和傳播福音。

Understanding and communicating the gospel within different cultural contexts.

中文
English

開始日期 start :
2020年5月

諮商 Counseling/Understanding People

此課程會教導協談的技巧，學習協談的要點來幫助人。

This course will present the basic principles of counseling. Learn essential skills for counseling people.

中文
English

開始日期 start :
2020年

公共神學 Public Theology

基督徒在社會中的參與 - 如何在公共領域中活出信仰。

Christian engagement in society—how to live out one's faith in the public realm.

中文

開始日期 start :
2020年9月

Index 索引

A	Alpha 啟發課程 -----	1
	Apologetics 護教學 -----	5
C	Christian Biography 基督徒傳記 -----	4
	Church History 教會歷史 -----	6
	Contextualization 處境化 -----	7
	Counseling/Understanding People 諮商 -----	7
	Critical Theological Issues 關鍵神學議題 -----	5
D	Discovering BCC 認識雙語教會 -----	1
E	Encountering God 經歷神 -----	3
	Encountering God Facilitation 經歷神(帶領) -----	5
H	Hermeneutics 釋經學 -----	7
	How to share the Gospel 如何傳福音 -----	2
	How to study the Bible 如何讀經 -----	2
L	Leadership Training 領導力培訓 -----	5
M	Marriage 婚姻 -----	4
N	New Testament Books 新約書卷 -----	6
	New Testament 100 Steps 新約100步 -----	3
O	Old Testament Books 舊約書卷 -----	6
	Old Testament 100 Steps 舊約100步 -----	3
P	Parenting 親子 -----	4
	Path to Wholeness 健全之路 -----	2
	Perspectives 宣教視野 -----	6
	Practical Ministry Skills 實用服事技能 -----	5
	Preaching 講道法 -----	7
	Public Theology 公共神學 -----	7
S	Stewardship A : Personal Finance 管家A : 個人財務 -----	4
	Stewardship B : SHAPE 管家B : 生命教練 -----	4
	Systematic Theology 系統神學 -----	6
0	40 Days of Purpose 標竿人生40天 -----	1